
 

 

           客户通知 

 
关于集装箱锁扣未正确关闭和正确固定的通知 

 
尊敬的客户： 

您好！ 非常感谢您对马士基的一贯支持与配合! 

我们谨此提醒您，在集装箱加封后，请务必确保所有锁扣保持完好并正确固定。所有门把手必须处于

正确位置，请您遵守此项操作规范，以确保运输过程的安全。 

您对此的关注将有助于我们在运输服务中保证安全与效率，以下示例展示了门把手正确放置的方式，

供您参考。 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

如有任何疑问，欢迎垂询我司客户服务部门。  

非常感谢您一直以来的支持与配合！  

 

顺颂商祺！ 

 

 

马士基大中华区 

 

2025 年 06 月 20 日 
 
注：本通知原文以英文签发，为方便客户理解，翻译成以上中文文本，如两种语言文本之间存在任何不一致之处，请以英文文 本为

准，谢谢合作！ 



 

 

 

 

 

 

Locking of incorrectly closed and secured containers 
 

Dear Valued Customer, 

We would like to bring to your kind attention the importance of keeping all door 
handles properly intact after applying the seal on the container. All door handles need to be 
in the right place to ensure safe transportation. 

 

We sincerely request your kind support and cooperation in adhering to this guideline. Your 
attention to this matter will help us maintain the highest standards of safety and efficiency 
in our transportation services. 

 

The following example illustrates an ideal way of placing door handles correctly for your 
guidance. 

 

Thank you for your understanding and support. 

 

Should you have any queries, please do not hesitate to contact our customer service 
representatives.  

 

Thank you for your ever-lasting support and cooperation.  

 

Yours sincerely,  

Maersk Greater China Area 

 



 

This text has also been translated into Chinese. In the event of any conflict or discrepancy between the Chinese 
and English versions, the English version shall prevail 
 


